
Stanovisko Finančního výboru Zastupitelstva města Příbram k situaci ve finančním výboru po 

medializaci odstoupení jeho předsedkyně paní Marty Frýbertové 

 

 

- členové finančního výboru pracuji s maximální snahou vyjádřit se pouze k odborné 

stránce věci 

- členové finančního výboru neprojevují politické názory 

- v průběhu jednání má každý člen finančního výboru dostatek prostoru pro vyjádření 

svých názorů 

- jednání finančního výboru vždy prohají slušně a korektně 

- drtivá většina usnesení finančního výboru je přijata jednomyslně 

- členové finančního výboru se vždy snaží hájit zejména dlouhodobé finanční zájmy 

města 

- finanční výbor chce být i nadále dobrým pomocníkem členům Zastupitelstva města 

Příbram 


